
Barnas kommunestyre 
 

Her er bilder fra barnas kommunestyre hvor 17 representanter fra 6A og 6B ved Skjervøy Barneskole 
og 2 representanter fra Årviksand skole møtte. De hadde besøk fra Solovki, tre elever og en lærer 
som fortalte om skolen der og viste bilder fra kommunen sin. Ellers hadde de orienteringssaker som 
Newtonrom og budsjettarbeid. Representantene hadde 6 interpellasjoner hvor de spurte om 
vedlikehold av veier, manglende skilting, riving av Raschbygget eller bedre sikring av bygget,  penger 
til skateboardrampe, krav om dansetilbud i kulturskolen og lekeplass i sentrum. De bevilget også 
penger til lekeapparat på Skjervøy barneskole og begynnelsen på et drivhus i Årviksand. Fra 
administrasjonen møtte både ordfører og varaordfører, formannskapssekretær Magnar Solbakken, 
rådmann v/ Arild Torbergsen og helse- og sosialsjef Tommy Hansen. Elevene viste interesse og 
engasjement og fikk besvart alle spørsmål på en god måte, selv om det ikke var mulig å oppfylle alle 
ønsker. 
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Ingrid Lønhaug 
 

 
 

 



 

 
 
 
 
 

 



 
 

 


